
 

 
    

Zápis č. SPF/2022/R/Z1 

 

Zo zasadnutia Rady SPF konanej dňa 26.01.2022 v Bratislave 

prezenčne a online formou Teams   

 
Prítomní členovia: p. Borsig, p. Dubčáková, p. Dulová-Allárová-online,  p. 

Krausová- online, p. Kúkelová,  
 p. Moravcová-Valko-online, p. Procházka-online, p. Šulek 

 
Prizvaní:  p. Meliš – kontrolór – prítomný prezenčne, p. Lange – gen. 

sekretár,   
p. Kuniková-online - zapisovateľ 

 
Navrhovaný program:  

1. Otvorenie 
2. Schválenie programu Rady SPF 
3. Záležitosti sekcií 
4. Záležitosti sekretariátu 
5. Prijatie za člena SPF 
6. Rozpočet - čerpanie 

7. Rôzne 
 

Bod č. 1: Otvorenie  

Pán Šulek ako predsedajúci Rady SPF na úvod o 16:00 hod. privítal všetkých prítomných a  

skonštatoval, že z počtu 8 členov Rady SPF sú prítomní 7 členovia, a teda Rada SPF je 

uznášaniaschopná.  

 

Bod č. 2: Schválenie návrhu programu Rady SPF  

Návrh programu a pozvánka na Radu SPF bola členom zaslaná elektronicky dňa 18.01.2022 a 

materiál k rokovaniu Rady SPF bol členom zaslaný  elektronickou formou zdieľaného 

priečinku. Pán Procházka požiadal predsedajúceho o návrh na zmenu programu, pred bod 

Záležitosti sekcií navrhol vložiť bod Vzdanie sa funkcie viceprezidenta SPF pre plávanie a člena 

Rady SPF  a ostatné body posunúť.  

SPF/2022/R/Z1/U1 

Rada SPF schvaľuje  program rokovania Rady SPF v znení:   

1. Otvorenie 
2. Schválenie programu Rady SPF 
3.    Vzdanie sa funkcie viceprezidenta SPF pre plávanie a člena Rady SPF p. 
Procházku 
4. Záležitosti sekcií 
5. Záležitosti sekretariátu 
6.    Prijatie nových členov SPF 
7. Rozpočet - čerpanie 
8. Rôzne 
 

 



 

 
Hlasovanie: 

Za: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0  

 

Výsledok hlasovania:     Uznesenie  schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu:   žiadne 

 
Bod č. 3: Vzdanie sa funkcie viceprezidenta SPF pre plávanie a člena Rady   SPF 
 
Pán Procházka oznámil členom Rady SPF, že sa vzdáva svojej funkcie člena Rady SPF 
a viceprezidenta pre plávanie. Dôvody svojho rozhodnutia bližšie neuviedol. Pán Procházka 
bol upozornený, že vzdanie sa funkcie je účinné dňom doručenia oznámenia o vzdaní sa 
funkcie Prezidentovi alebo na Sekretariát SPF, čo nastalo dňa 26.1.2022.  
 
Návrh textu rozhodnutia: 

SPF/2022/R/Z1/U2 

Rada SPF : 
a) berie na vedomie oznámenie o vzdaní sa funkcie viceprezidenta SPF pre plávanie 
p. Procházku a člena Rady SPF dňom 26.1.2022 (posledný deň funkcie). 
b) berie na vedomie návrh viceprezidenta p. Borsiga na poverenie prezidenta SPF p. 
Šuleka na vykonávanie funkcie viceprezidenta pre plávanie do najbližšieho 
zasadnutia Konferencie SPF. 
c) súhlasí s poverením p. Šuleka v zmysle bodu b) vyššie 
 
Úloha z uznesenia: 
Rada SPF ukladá sekretariátu vykonať všetky zmeny súvisiace so vzdaním sa člena 
Rady a viceprezidenta SPF plávania p. Procházku, vrátane aktualizácie informácií 
zverejnených na webovom sídle SPF. 
 
Zánik funkcie člena Rady P. Procházka znamená automatický zánik jeho funkcie aj vo 
Výbore sekcie plávania. P. Procházka odovzdá rozpracovanú agendu sekcie 
zastupujúcemu členovi Rady na základe ich vzájomnej dohody.  
 
Termín: bez zbytočného odkladu  
Zodpovední: p. Košťálová, p. Šulek  

 

Hlasovanie:  

Za:  7, Proti: 0, Zdržal sa: 0 

p. Šulek – nehlasoval 

 

Výsledok hlasovania:    Uznesenie schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne 

________________________________________ 

Úloha č. 2-1 /2022 

Rada SPF ukladá sekretariátu vykonať všetky zmeny súvisiace so vzdaním sa člena Rady 
a viceprezidenta SPF plávania p. Procházku, vrátane aktualizácie informácií zverejnených na 
webovom sídle SPF. 
 
Zánik funkcie člena Rady P. Procházka znamená automatický zánik jeho funkcie aj vo Výbore 



 

 
sekcie plávania. P. Procházka odovzdá rozpracovanú agendu sekcie zastupujúcemu členovi 
Rady na základe ich vzájomnej dohody.  
 
Termín: bez zbytočného odkladu  
Zodpovední: p.Košťálová, p.Šulek 
 
p. Krausová príchod 16:10 
p. Procházka odchod 16:15 
 
 
Bod č. 4: Záležitosti sekcií 
 

 
DIAĽKOVÉ PLÁVANIE 

 
Bez navrhovaných uznesení na prvé zasadnutie, dôležité veci – sústredenie reprezentantov 

bolo schválené per rollam 

 

 
 

SYNCHRONIZOVANÉ PLÁVANIE 
 

Bez návrhov na rozhodnutie, dôležité veci boli schválené per rollam. Pani McDonnell doručila  

výpoveď z pracovného pomeru, jej pracovný pomer zo zákona končí uplynutím výpovednej 

doby k 31.3.2022, predtým bude čerpať dovolenku 11 dní. Sekcia zabezpečí otvorenie 

výberového konania na manažéra a asistenta v jednej osobe, ktorý by mal nastúpiť najneskôr 

do začatia čerpania dovolenky súčasného manažéra, t.j. do 16.3.2022.  

Rada sa zaoberala podnetmi zo strany realizačného tímu a rodičov, navrhuje pracovné 

stretnutie členov VV sekcie a realizačného tímu za účasti prezidenta, s cieľom urovnania 

súčasných vzťahov. Prezident upozornil členov Rady SPF na nevhodné statusy členov 

realizačného tímu na sociálnych sieťach. 

Kontrolór SPF odporučil v záujme zvýšenia transparentnosti diskusie a rozhodovania sekcie 

obsadenie doposiaľ neobsadených pozícií v sekcii za kluby.  

Pani Moravcová-Valko poukázala rovnako na skutočnosť, že by bolo vhodné doplniť zástupcov 

najväčších klubov za členov sekcie, aby pomohli ukľudniť vzťahy. Pani Dulová-Allárová sa 

poďakovala členom Rady za pomoc a upozornila na skutočnosť,  že nová sekcia mala množstvo  

práce, nakoľko nemali podklady od predchodcov, iba z webovej stránky a museli si zaviesť 

nový systém práce.  Klub Slávie STU zastúpenie vo VV sekcie má v osobe p. Dzurekovej, ktorá 

je dlhoročnou členkou tohto klubu. 

 

 

VODNÉ PÓLO 
 

Bez navrhovaných uznesení na prvé zasadnutie, dôležité veci – výcvikové tábory 

reprezentantov boli schválené per rollam. 

 

 

  PLÁVANIE 
 



 

 
Prezident SPF informoval sekciu plávania o osobnej komunikácii s Andreou Podmaníkovou, 
ktorá si podala opätovnú žiadosť o preplatenie letenky na sústredenie v USA, kde letela na 
záverečnú prípravu pred OH.  
Text žiadosti z emailu menovanej: „žiadam o preplatenie letenky zo Slovenska, respektíve z 
Viedne do USA (Raleigh, NC) z dôvodu sústredenia pred OH Tokio 2021.  Po májových ME 
(na ktoré som pricestovala z USA 8.mája) som sa po konzultácii s osobným trénerom dohodla 
absolvovať záverečnú prípravu v už spomínaných Spojených štátoch amerických. Dôvodom 
tohto rozhodnutia bol aj fakt, že sme nemali zorganizované žiadne reprezentačné sústredenie 
smerované k OH.  
Podotýkam, že v tom čase (od 4. júna do 16. júla) som nemala žiadne štúdijné povinnosti, 
cestovanie do USA (Raleigh, NC) bolo výlučne z dôvodu absolovania záverečnej plaveckej 
prípravy s mojím osobným trénerom Brianom Barnesom. Následne po 5tich týždňoch 
tréningu som 16. júla cestovala z Raleigh do Tokia na náklady SOŠV. V prípade záujmu môžem 
priložiť tréningový denník ako dôkaz odvedenej práce.“ 
 
Prezident SPF navrhuje Rade prehodnotiť rozhodnutie sekcie plávania na základe 
predložených faktov k predmetnej žiadosti preplatenie letenky športovkyni, ktorá  ju použila 
na cestu na sústredenie spojené s účasťou na letné OH. Táto cesta mala charakter prepravy na  
športovisko  a vzhľadom na skutočnosť že sa jedná o jedinú ženskú zástupkyňu na vrcholnej 
súťaži, považujú sa tieto náklady za oprávnené aj vo vzťahu k štátnym finančným 
prostriedkom. 
 
 

Zoznam podkladov pre rozhodnutie:  
- Doklad o úhrade letenky 

- Letenka 

Návrh textu rozhodnutia: 

SPF/2022/R/Z1/U3 

Rada SPF schvaľuje preplatenie nákladov na cestu do USA, spojenú s tréningovým 
pobytom Adrei Podmaníkovej na vlastné náklady pred odletom na OH TOKIO 2021   
 
Úloha z uznesenia: 
Rada SPF ukladá sekretariátu preplatenie nákladov na základe predložených 
dokladov. Náklady na letenku budú hradené z rozpočtu 2021 sekcie plávania. 
 
Termín: bez zbytočného odkladu  
Zodpovední: p. Kuniková, p. Hudecová, p. Adamcová  

 

Hlasovanie:  

Za:  7, Proti: 0, Zdržal sa: 0 

 

Výsledok hlasovania:    Uznesenie schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne 

________________________________________ 

Úloha č. 3-1 /2022 

Rada SPF ukladá sekretariátu preplatenie nákladov na základe predložených dokladov. 

Termín: bez zbytočného odkladu  

Zodpovední: p. Kuniková, p. Hudecová, p. Adamcová 



 

 
 

Poznámka: p. Meliš navrhol vypracovať smernicu/protokol o podmienkach preplácania 

leteniek pre reprezentantov zo zahraničia tak, aby pravidlá boli športovcom známe vopred 

a Rada SPF nemusela schvaľovať jednotlivé položky. 

 

Prezident SPF vyjadril znepokojenie nad komunikáciou medzi športovcami a vedúcou akcie, 

ktorá sa udiala priamo počas MS v Abu Dhabí, /nevhodné príspevky na sociálnych sieťach 

SPF/ a vyzval všetkých účastníkov, aby sa v budúcnosti zdržali konania, ktoré môže poškodiť 

dobré meno SPF a riešili problémy cez kompetentné osoby, resp. orgány SPF. 

 

 

 
Bod č. 4 : Záležitosti sekretariátu  
 

Výberové konanie na dodávateľa športového materiálu pre reprezentáciu SPF 
všetkých športov 

Zmluva medzi dodávateľom značky SPEEDO a SPF bola ukončená. Generálny sekretár Ivana 
Lange navrhuje otvoriť výberové konanie na dodávateľa športového materiálu pre plavecké 
športy SPF. V prílohe je návrh textu „Výberového konania“ 
 
 

SPF/2022/R/Z1 /U4 

Rada SPF schvaľuje vypísanie Výberového konania na dodávateľa športového 
materiálu pre reprezentáciu SPF pre všetky športy na webovom sídle SPF, 
v zmysle podmienok podľa prílohy. 
 
Termín zasielania prihlášok do výberového konania: do 14. 2. 2022  
Termín vyhodnotenia výberového konania: do 23. 2. 2022 
 
Úloha z rozhodnutia: Rada SPF ukladá sekretariátu SPF zverejniť na webovom 
sídle SPF text Výberového konania na dodávateľa športového materiálu pre 
reprezentáciu SPF pre všetky športy. 
Zodpovední: p. Lange, Havrlant, Šulek, Pavelka 

Hlasovanie: 

Za:   7, Proti: 0 , Zdržal sa:   0 

 

Výsledok hlasovania:                  Uznesenie  schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu:         žiadne 

________________________________________ 

Úloha č. 4-1 /2022 

Rada SPF ukladá sekretariátu SPF zverejniť na webovom sídle SPF text Výberového konania 

na dodávateľa športového materiálu pre reprezentáciu SPF pre všetky športy 

Zodpovední: p. Lange, Havrlant, Šulek, Pavelka 

 

 

Pohľadávky za roky 2017 - 2020 
Prezident SPF informoval členov Rady SPF o kontrole pohľadávok za roky 2017-2020 na 



 

 
ekonomickom úseku sekretariátu a predložil zoznam pohľadávok, ktoré boli označené ako 
nevymožiteľné pre uplynutie premlčacj doby, resp. náklady na jej vymáhanie by boli vyššie ako 
pohľadávka samotná. Na ekonomickom úseku sa dohodli pravidlá pre vymáhanie pohľadávok, 
za neuzavreté sa považujú stále „živé“ 3 pohľadávky v prílohe. 
 

SPF/2022/R/Z1 /U5 

Rada SPF schvaľuje stornovanie (odpis) nevymožiteľných pohľadávok podľa 
zoznamu v prílohe za roky 2017-2020. Zvyšné pohľadávky podľa prílohy budú 
vymáhané od dlžníkov, útvarom zodpovedným za riadne vymáhanie je 
ekonomický úsek 
 
 
Úloha z rozhodnutia: 

a.) Rada SPF ukladá sekretariátu SPF zrealizovať odpis nevymožiteľných 
pohľadávok podľa prílohy.  

 
b.) Rada SPF ukladá ekonomickému vykonať všetky úkony potrebné 

k riadnemu vymoženiu doposiaľ neuhradených  pohľadávok podľa 
prílohy a poskytovať priebežnú informáciu o stave vymáhania každých 
6 mesiacov. 

 
 
Termín: bez zbytočného odkladu                   
Zodpovední: p. Šulek, p.  Adamcová, p. Hudecová 
 

Hlasovanie: 

Za:  7, Proti: 0 , Zdržal sa:   0 

 

Výsledok hlasovania:                   Uznesenie  schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu:         žiadne 

________________________________________ 

Úloha č. 5-1 /2022 

 
a.) Rada SPF ukladá sekretariátu SPF zrealizovať odpis nevymožiteľných pohľadávok 

podľa prílohy.  
 

b.) Rada SPF ukladá ekonomickému úseku vykonať všetky úkony potrebné k riadnemu 
vymoženiu doposiaľ neuhradených  pohľadávok podľa prílohy a poskytovať priebežnú 
informáciu o stave vymáhania každých 6 mesiacov. 

 

 

Termín: bez zbytočného odkladu                   

Zodpovední: p. Šulek, p.  Adamcová, p. Hudecová 

 

Prijatie nových členov SPF 
Prezident SPF informoval členov Rady SPF o zaslaní nových žiadosti matrikárovi SPF o riadne 
členstvo v SPF pre žiadateľov v prílohe. Matrikár SPF po posúdení žiadosti odporúča ich 
prijatie za riadnych členov. V prípade, že v roku 2022 nebudú mať členovia SPF športové 
súťaže svojich členov, Rada SPF si vyhradzuje právomoc prehodnotiť odporučenie pre 



 

 
Konferenciu z hľadiska zotrvania neaktívnych členov SPF medzi riadnymi členmi a podľa 
okolností odporučiť Konferencii vylúčenie resp. ich prijatie za pridružených členov. 
 

SPF/2022/R/Z1 /U6 

Rada SPF berie na vedomie stanovisko matrikára a súhlasí s tým, aby za 
riadnych členov SPF boli dňom ich registrácie prijaté nasledovné subjekty:  

1. TRI TATRI Triathlon Team, Poprad, IČO: 51210304 
2. Plavecký seniorský klub Žilina, IČO: 37801082 
3. NEREUS, spol. s r.o. Žilina, IČO: 36415138 
4. Športový klub TopRunDS, Dun. Streda, IČO: 54185157 
5. Plavecký klub Poseidon, Bratislava, IČO: 54192188 
6. Malý plavec s.r.o., Topolčany, IČO:51893860 

 

V prípade, že v roku 2022 nebudú mať členovia SPF športové súťaže svojich 
členov, Rada SPF si vyhradzuje právomoc prehodnotiť odporučenie pre 
Konferenciu z hľadiska zotrvania neaktívnych členov SPF medzi riadnymi 
členmi a podľa okolností odporučiť Konferencii vylúčenie resp. ich prijatie za 
pridružených členov. 
 
Úloha z rozhodnutia: 
Rada SPF ukladá registračnému orgánu SPF zaslať uvedeným žiadateľom 
oznámenie o prijatí za riadneho člena SPF. 
 
Termín: bez zbytočného odkladu                   
Zodpovední: p. Šulek, p.  Košťálová 
 

Hlasovanie: 

Za:  7 , Proti: 0 , Zdržal sa:   0 

 

Výsledok hlasovania:                  Uznesenie  schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu:         žiadne 

_________________________________________ 

Úloha č. 6-1 /2022 

Rada SPF ukladá: 

Rada SPF ukladá registračnému orgánu SPF zaslať označeným žiadateľom oznámenie o prijatí 
za riadneho člena SPF. 
 

Termín: bez zbytočného odkladu                   

Zodpovední: p. Šulek, p.  Košťálová 

 

 Správa z kontroly Úradu vládneho auditu v SPF za rok 2019  
Prezident SPF informoval členov Rady SPF o doručení záverečnej správy Úradu vládneho 
auditu (kontrolované obdobie rok 2019). Kontrolou bolo zistených 11 nedostatkov, z toho 6 
s vysokou závažnosťou, 1 so strednou závažnosťou a 4 s nízkou závažnosťou. Na základe 
odporúčania a záverov kontroly je potrebné prijať účinné opatrenia a splniť ich bezodkladne, 
avšak najneskôr do 28.02.2022. Finančný následok záverov vládneho auditu je povinnosť SPF 
vrátiť do štátneho rozpočtu sumu vo výške: 52 599,11 Eur. Rozhodnutie však nie je ukončené, 
o výsledku rozhodne až ministerstvo školstva, vedy, výskumu a športu. 
 



 

 

SPF/2022/R/Z1 /U7 

Rada SPF  
 

1. berie na vedomie závery vládneho auditu za kontrolované obdobie 2019 
a ich priamy finančný dopad na SPF 
 

2. ukladá prezidentovi SPF skonzultovať s JUDr. Gábrišom možnosti obrany 
vo vzťahu k jednotlivým nálezom vládneho auditu a následne odporučiť 
ďalší procesný postup (podanie námietok alebo inej obrany) a v prípade 
existencie právoplatnej povinnosti realizovať úhradu sankcie, zabezpečiť 
jej úhradu včas z vlastných zdrojov SPF  
 

3. ukladá prezidentovi SPF ako štatutárovi SPF prijať bezodkladne účinné 
opatrenia na nápravu zistených nedostatkov z vládneho auditu, najneskôr 
však do 28.02.2022 a tieto odprezentovať Rade SPF. 

 

 
Termín: bez zbytočného odkladu                   
Zodpovední: p. Šulek, sekretariát SPF 
 

Hlasovanie: 

Za:   7, Proti: 0 , Zdržal sa:   0 

 

Výsledok hlasovania:                  Uznesenie  schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu:         žiadne 

_________________________________________ 

Úloha č. 7-1 /2022 

Rada SPF  
 

1. berie na vedomie závery vládneho auditu za kontrolované obdobie 2019 a ich priamy 
finančný dopad na SPF 
 

2. ukladá prezidentovi SPF skonzultovať s JUDr. Gábrišom možnosti obrany vo vzťahu k 
jednotlivým nálezom vládneho auditu a následne odporučiť ďalší procesný postup 
(podanie námietok alebo inej obrany) a v prípade existencie právoplatnej povinnosti 
realizovať úhradu sankcie, zabezpečiť jej úhradu včas z vlastných zdrojov SPF  
 

3. ukladá prezidentovi SPF ako štatutárovi SPF prijať bezodkladne účinné opatrenia na 
nápravu zistených nedostatkov z vládneho auditu, najneskôr však do 28.02.2022 a tieto 
odprezentovať Rade SPF. 

  

Termín: bez zbytočného odkladu                   

Zodpovední: p. Šulek, sekretariát SPF 

 

Bod č. 6: Rozpočet - čerpanie 

 

Viceprezidenti SPF a ekonomický úsek spolu s generálnym sekretárom SPF sa na svojom 

mimoriadnom zasadnutí dňa 25.1.2022 venovali samostatne čerpaniu rozpočtu v jednotlivých 



 

 
kapitolách za jednotlivé sekcie za rok 2021, zároveň sa všetci dohodli že najskôr sa uzavrie rok 

2021 a následne budeme pracovať na novom rozpočte na rok 2022. Ekonomický úsek 

sekretariátu bude súčinný so všetkými členmi Rady SPF.   

 

Žiadosť o dotáciu na knižnú publikáciu - PVK Vrútky 
Prezident SPF informoval členov Rady SPF o doručení žiadosti plaveckého a vodnopólového 
klubu Vrútky, ktorý tohto roku oslavuje 90 rokov. Pri tejto príležitosti vydávajú publikáciu 
o tomto klube o náklade 500 ks.  Predpokladaný dátum vydania je marec 2022 celkové 
náklady na publikáciu sú 9485 Eur, od SPF žiadajú príspevok vo výške 3 tis. Eur, ktorá môže 
požiadať o 50 ks tejto publikácie s hodnotným obsahom. Prezident SPF navrhol vypracovať 
smernicu, ktorá by riešila výšku príspevku na takúto činnosť. Výšky príspevkov by boli 
stanovené podľa rokov činnosti,  a to 25-50-75-80-85-90-95-100  a tomu zodpovedajúci 
finančný príspevok SPF na publikačnú činnosť vo výške 500–1000-1500-2000-2500-3000-
3500-4000 Eur. 

SPF/2022/R/Z1 /U8 

Rada SPF ukladá sekretariátu vypracovať smernicu o príspevkoch klubom na 
publikačnú činnosť pri určených jubileách na zachovanie tradícií plaveckých 
športov na Slovensku a zaviesť v SPF knižnicu s touto tematikou, ktorá bude 
slúžiť pre vydanie vlastnej publikácie SPF o histórii plaveckých športov na 
Slovensku. O finančný príspevok je možné žiadať najskôr v roku 2022, tj. nie 
spätne.  
 
Rada SPF súhlasí s príspevkom vo výške 3 tisíc Eur na publikáciu História 
plaveckých športov vo Vrútkach pri príležitosti jubilea 90 rokov. Z rozpočtu 
na rok 2022 – kapitola 16. 
 
 
Termín: bez zbytočného odkladu                   
Zodpovední: p. Šulek, sekretariát SPF 
 

Hlasovanie: 

Za:   7, Proti: 0 , Zdržal sa:   0 

 

Výsledok hlasovania:                  Uznesenie  schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu:         žiadne 

_________________________________________ 

Úloha č. 8-1 /2022 

Sekretariát SPF vypracuje smernicu o príspevkoch klubom na publikačnú činnosť pri určených 
jubileách na zachovanie tradícií plaveckých športov na Slovensku a zavedie v SPF knižnicu 
s touto tematikou, ktorá bude slúžiť pre vydanie vlastnej publikácie SPF o histórii plaveckých 
športov na Slovensku. O finančný príspevok je možné žiadať najskôr v roku 2022, tj. nie 
spätne.  
Termín: 31.3.2022  

Zodpovední: p. Šulek, sekretariát SPF 

 

Sekretariát SPF zabezpečí úhradu 3 tisíc Eur na publikáciu História plaveckých športov vo 

Vrútkach 90 rokov v zmysle dohody s klubom z rozpočtu na rok 2022 – kapitola 16.  

Termín: bez zbytočného odkladu                   



 

 
Zodpovední: p. Šulek, sekretariát SPF 

 

Bod č. 7: Rôzne 
 

- Návrh termínu konania riadnej konferencie SPF na rok 2022 
- Komisia na zmenu Stanov SPF 
- Vyhlásenie najúspešnejších športovcov 2021 

 
Rokovanie ukončené o 18,20 hod. 

 

 

V Bratislave, dňa 26.01.2022 

 

Ivan Šulek v.r. - predsedajúci Rady SPF  

 

Martina Kuniková v.r. - zapisovateľ 

 

Miroslava Dubčáková v.r. - overovateľ 

Dagmar Krausová  v.r. - overovateľ 

 


